
آرمان ملی: بازی سپاهان و پرسپولیس که با تساوی بدون 
گل در ورزشگاه آزادی به پایان رسید حواشی زشتی داشت که در 
روزهای گذشته در فضای مجازی وایرال شد اما یک اتفاق خوب 

نیز در این دیدار رخ داد. 
   بیانیه پرسپولیس 

دیدار پرسپولیس و سپاهان در هفته بیست وپنجم لیگ برتر 
فوتبال در شرایطی با تساوی بدون گل به پایان رسید که انتشار 
ویدئو  هایی از صحبت های توهین آمیز یکی از هواداران سپاهان 
کنش های زیادی را به همراه  نسبت به بانوان پرسپولیسی، وا
داشت. در این رابطه، باشگاه پرسپولیس با انتشار بیانیه ای به این 
کنش نشان داد. در بخشی از بیانیه باشگاه پرسپولیس  حواشی وا
آمده است: توهینی که روز چهارشنبه از سوی جمعی از هواداران 
سپاهان صورت گرفت و نشر تنها یک مورد آن، کشور را شوکه کرد، 
فقط هتک حرمت بانوان پرسپولیسی حاضر در ورزشگاه نبود، بلکه 
توهین به همه زنان ایران حتی غیر فوتبالی ها بود و هیچ ایرانی با 
شرفی در داخل و خارج فوتبال نمی تواند خود را از این موضوع 
کنار بداند. سال ها است بخشی از جامعه هواداری سپاهان، هر 
کی را رقم می زنند. اقداماتی که در  از چند گاهی اقدامات وحشتنا
مقابله با این پدیده صورت می گیرد هم اصلا بازدارنده نیست و حتی 
گر مقامات با فشار  به نظر اعتقادی به برخورد جدی وجود ندارد ا
افکار عمومی روبه رو نبودند. در تمام این موارد دیده نشد باشگاه 
سپاهان حتی یک بار عمیقا متاسف باشد مگر اینکه از شدت 
بازتاب ماجرا، مجبور به این امر شده است... حالا هم پای مسائل 
ناموسی را به میان کشیده اند که دیگر برخوردهای انضباطی و 
اخلاقی برای مواجهه با آن کفایت نمی کند. این ماجرا قرار است تا 
کجا پیش برود؟ توجه افکار عمومی را به این نکته جلب می کنیم که 
توهین آن فرد معلوم الحال که معلوم نیست در چگونه دامانی بزرگ 

شده است فقط قسمت کوچکی از رفتارها و توهین های مشمئز 
کننده بخشی از هواداران سپاهان نسبت به بانوان بود. 

   عذرخواهی
باشگاه سپاهان با صدور بیانیه ای، ضمن عذرخواهی از 
هواداران پرسپولیس، فردی که به آنها توهین کرده بود را لیدر خود 
ندانست. مدیر روابط عمومی و مدیر رسانه ای این باشگاه نیز 
هرگونه رفتار توهین آمیز به هواداران را به شدت محکوم کردند. 
مدیر رسانه ای سپاهان با انتشار متنی اعلام کرد: هرگونه رفتار 
غ از جنسیت، قوم یا زبان توسط هرکس  توهین آمیز به هواداران، فار
و در هرکجا محکوم است. این موضع رسمی و بدون بازگشت باشگاه 

سپاهان است.  
   احضار نمایندگان دو باشگاه 

مدیر روابط عمومی باشگاه پرسپولیس و مدیر رسانه تیم 
سپاهان به کمیته انضباطی فدراسیون فراخوانده شدند. به 
خ  گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، با توجه به حواشی ر
داده پس از مسابقه تیم های پرسپولیس و سپاهان اصفهان و پیرو 
اطلاعیه قبلی در این باره، ابلاغ می شود مدیر روابط عمومی باشگاه 
پرسپولیس و مدیر رسانه ای تیم سپاهان جهت ادای پاره ای از 

توضیحات در کمیته انضباطی فدراسیون حاضر شوند. 
   شکایت پرسپولیس 

باشگاه پرسپولیس نسبت به طرح شکایت علیه رفتار شرم آور 
گران سپاهان به دلیل اهانت به هواداران بانوان  و زشت تماشا
پرسپولیس، اقدام خواهد کرد. به گزارش سایت باشگاه پرسپولیس، 
این باشگاه در حمایت از بانوان هوادار و شرافت و اخلاق در فوتبال، 
از طرق قانونی نسبت به رفتارها و شعارهای شرم آور هواداران 
ح شکایت خواهد  سپاهان علیه بانوان حاضر در ورزشگاه، طر

کرد تا ارکان انضباطی و اخلاقی فوتبال به موضوع رسیدگی کنند. 

   شکایت سپاهان
باشگاه سپاهان با صدور اطلاعیه ای اعلام کرد طول مسابقه 
تیم های سپاهان و پرسپولیس، همچنین قبل و بعد از مسابقه، 
هواداران تیم میزبان با استفاده از الفاظ رکیک اقدام به فحاشی 
نسبت به تیم سپاهان کردند. این در شرایطی است که متأسفانه 
به رغم تذکرات قبلی، اقدامی در خصوص جلوگیری از این رفتار 
صورت نگرفت. در اطلاعیه باشگاه سپاهان عنوان شده است: 
برخی از هواداران بانوی منتسب به تیم میزبان اقدام به رفتارهای 
ناشایست در طبقه فوقانی کردند که نیروهای امنیتی به دلیل 
مخاطرات رفتارهای این هواداران اقدام به تغییر محل جایگاه 
هواداران بانوی تیم میزبان کردند، از همین رو باشگاه سپاهان با 

ارائه مستندات کامل، به نهادهای مربوطه شکایت خواهد کرد. 
   مناظره 

حسین بادامکی به نمایندگی از باشگاه پرسپولیس در نقش 
معاون ورزشی و مسعود سعیدی در قامت مدیر رسانه ای سپاهان 
مناظره جنجالی داشتند. بادامکی در صحبت های خود مدعی 
شد که حواشی بازی، روی نتیجه آن هم تاثیرگذار بوده و تحریک 
گران پرسپولیس به واسطه رفتار بازیکنان سپاهان بوده  تماشا
است! او در صحبت هایش توضیح داد: »وقتی خود بازیکن باعث 
گر تحریک شود، من فکر می کنم کنترل کردن آن قدر  می شود تماشا
جمعیت کار آسانی نباشد و این اتفاق در همه بازی ها با سپاهان 
خ داده است.« معاون ورزشی باشگاه پرسپولیس همچنین  ر
نسبت به رفتار مسئولان باشگاه اصفهانی موضع گرفت و توضیح 
داد با وجود انجام رفتار اشتباه از سوی هواداران طلایی پوش، 
باشگاه سپاهان از آن ها حمایت کرده است! بادامکی نسبت 
به حواشی ایجاد شده برای تیمش هم موضع گرفت و با حمله 
سپاهانی ها گفت: »همه می دانند که چه اتفاقاتی در این فوتبال 
می افتد. امسال آن قدری که از تیم سپاهان حمایت شد و تخلفاتی 
که از اول فصل صورت گرفته است دیگر لازم نیست من بگویم.« 
مسعود سعیدی، مدیررسانه ای سپاهان هم نسبت به حواشی 
کنش نشان داد و گفت: »رسانه ها در این موضوع  ایجاد شده وا
رفتار عادلانه نداشتند و فقط ویدئو پخش شده از هوادار سپاهان 
را وایرال کردند و فحاشی به امید نورافکن، رامین رضاییان، پیام 
نیازمند، سیاوش یزدانی و بازیکنان ارزنده سپاهان را ندیدند و در 
این باره صحبتی نکردند. آقای بادامکی! شما و درویش مدیرعامل 
باشگاه پرسپولیس شاید در اتاق شیشه ای بودید، فحاشی ۳۰ 
هزار هوادار را نشنیدید. ۲ ساعت قبل از بازی هوادار سپاهان در 
ورزشگاه حضور نداشت و فحاشی سازمان یافته را دیدم که دارند 

هواداران پرسپولیس انجام می دهند.« 
  خاطره خوب

در بین این اتفاقات زشت اما یکی از معدود اتفاقات زیبا درون 
گر خانم خاص میان جمعیت هواداران  این بازی حضور یک تماشا
پرسپولیس روی سکوها بود. خانمی که به همراه دخترش به 
ورزشگاه آمده بود و تصویرش با سر تراشیده جلب توجه کرد و 
مشخص شد او در حال مبارزه با بیماری سرطان است. ایلنا نوشت: 
این هوادار خانم که ندا نویدی نسب نام دارد در صفحه شخصی 
خودش با انتشار تصاویری از حضورش در ورزشگاه آزادی در تقابل 
با سپاهان نوشت: »به آرزوهام قول رسیدن دادم! از زمانی ک یادم 
میاد، سوم، چهارم ابتدایی پرسپولیسیِ متعصب و دوآتیشه بودم 
و هستم. همیشه آرزوم  این بود ک از نزدیک بازی های علی آقا 
دایی، آقا کریم باقری، آقا حمید استیلی، آقا جواد کاظمیان و... 
رو ببینم. هیچ وقت نشد ما خانوما بیایم استادیوم الان شده ولی 
دیگه اسطوره ها پا به توپ نیستن. یک روز قبل از جلسه پنجم 

شیمی درمانی« 
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افزایش قابل توجه درآمد  
اینترمیامی پس از حضور مسی

مدیر باشگاه اینترمیامی از افزایش درآمد این 
باشگاه با آمدن لیونل مسی خبر داد. خاویر 
گفت: مسی شما را به سطح بعدی  آسنسی 
می برد و افزایش درآمدهای باشگاه چشمگیر 
است. از موقعیت خود بسیار راضی هستیم و 
به تیم و کار انجام شده افتخار می کنیم. تنها 
چیزی که باقی می ماند، توسعه تیم است. مدیر 
باشگاه اینترمیامی اظهار داشت: از زمانی که 
لیونل مسی آمد، از تیمی با بودجه 6۰ میلیونی 
به 1۲5 یا 1۳۰ میلیون دلار رسیدیم، امسال انتظار 
دارم گردش مالی ما ۲۰۰ میلیون یا بیشتر باشد. 
مسی در جولای ۲۰۲۳ به عنوان بازیکن آزاد از 
پی اس جی به اینتر میامی رفت و قراردادش تا 
دسامبر ۲۰۲5 اعتبار دارد. مسی در این فصل 1۰ 
بازی انجام داده، 11 گل به ثمر رسانده و 6 پاس 
گل داده است. پس از 11 هفته، اینترمیامی با ۲1 
امتیاز صدرنشین جدول رده بندی کنفرانس 

شرق لیگ برتر آمریکا )MLS( است. 

ویژه

هفته  ر  ا ید د ین  س تر حسا
بیست ونهم رقابت های لیگ 
ی  تیم ها ن  میا  ، ل و ا سته  د
فجرسپاسی و خیبر خرم آباد برگزار 
شد که در نهایت شیرازی ها با 
هدایت مهدی رجب زاده موفق 
شدند با سه گل از سد مهمان خود 

کنند.  عبور 

کوین یامگا بازیکن فرانسوی 
د  عملکر به  جه  تو با 
فوق العاده ای که در نواختن 
ضربات پنالتی داشت مورد 
توجه هواداران استقلال قرار 
گرفته بود و زمانی که پشت 
قرار می گرفت خیال  توپ 
استقلالی ها را راحت می کرد.

تیم فوتبال کایسری اسپور که 
سید مجید حسینی و علی 
کریمی در آن عضویت دارند، 
در سه هفته گذشته سوپر 
لیگ ترکیه به طور همزمان 
هر دو بازیکن ایرانی را در 
بازی ها و تمرینات نداشته 

باشند.

ت
شــ

س نو
عک

        غیبت   خوشحالی توجه

گفتوگو

دیدارهای مهم هفته گذشته لیگ برتر بردی 
ح کشورمان در این دو  نداشت و 4 تیم مطر
دیدار به تساوی رضایت دادند. محمود کلهر 
پیشکسوت و کارشناس فوتبال در این خصوص 
صحبت کرد. وی اعتقاد دارد تیمی که روان تر 
بخت  پس  است،  پرسپولیس  می کند  بازی 
قهرمانی بیشتری دارد ولی اشتباه و غفلت در این 

هفته ها عملاً قهرمانی را به تیم رقیب می دهد.
   بازی های مهم هفته بیست و پنجم لیگ 

برتر با تساوی بدون گل خاتمه یافت!
 حساسیت بالای مسابقات باعث می شود 
کثر استرس وارد زمین شوند و  تا تیم ها با حدا
جالب اینکه سرمربیان و نیمکت های دو تیم هم 
کاملاً با استرس بازی را دنبال می کنند. استرس 
زیاد و بازی با احتیاط باعث می شود تا خود آن 
تیم آسیب ببینید و لطمه بخورد. بازی های 
کتور و سپاهان  استقلال و پرسپولیس برابر ترا
چنگی به دل نزد و بار فنی آنچنانی نداشت. 
خیلی بیش از این انتظار می رفت بازی زیبایی 
گر ببینیم  از تیم ها ببینیم. لیگ قهرمانان اروپا را ا
نکات آموزشی فراوانی برای تیم ها ما دارد. در 
لیگ قهرمانان شاهد هستیم تیم ها در دفاع و 
حمله با برنامه هستند. بازی های بی کیفیتی را 
از تیم های داخلی می بینیم و رشد و بلوغ تیمی 
کیفیت  دیده نمی شود. طبیعی است وقتی 
گرانی ناخواسته  بازی ها افت پیدا می کند، تماشا
به حواشی می پردازند و بازی زیبا ارائه نمی دهند. 
در واقع نقطه تارک فوتبال ما بازی هایی هست 
که تماشایی نیست. پنج بازی باقیمانده استقلال 
و پرسپولیس پنج فینال هستند. تیمی که بیش 
از اندازه محتاط بازی کند شانس قهرمانی را 
از دست خواهد داد. البته این انتظار نیست 
شاهد بازی شتاب زده باشیم که صرفاً فقط بازی 
هجومی ببینیم و بازی همراه با احتیاط نباشد. 
مربیانی که شجاعت بیشتری دارند برای رسیدن 
به قهرمانی بخت بالاتری دارند. با روندی که 
از ابتدای فصل تا به اینجا دیدیم، استقلال و 
پرسپولیس شانه به شانه تا هفته آخر پیش 
می روند و قهرمان است فصل در هفته پایانی 

مشخص می شود. 
  عملکرد سرخابی ها را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
تا اینجای فصل استقلال و پرسپولیس با 
برنامه تر از دیگر نیم های بوده اند. قطعاً حریف 
آسانی در لیگ برتر وجود ندارد و همه رقبا برای 
ارائه بهترین بازی به میدان می روند. هر دو تیم 
استقلال و پرسپولیس می دانند هیچ حاشیه 
امنیتی ندارند و در هفته های پایانی جای 
اشتباه کردن وجد ندارد. با توجه به بازی هایی 
کرده اند، شانس  که دو تیم تا به اینجا ارائه 
پرسپولیس برای تصاحب قهرمانی بیشتر از 
استقلال است و البته نمی توان حدس دقیقی 
زد. تمامی تیم هایی که برابر تیم های اول و 
دوم جدول بازی خواهند کرد برای شکست به 
زمین نمی آیند. از طرفی اتفاقات غیرمترقبه بر 

نتایج بازی ها تأثیر دارد. 

کلهر:
پرسپولیس روان تر از 

استقلال بازی می کند 

کادر فنی تیم ملی والیبال 
 تکمیل شد

ایسنا: مربی برزیلی تیم ملی والیبال به ایران 
تمرینات  تیم ملحق شود.  اردوی  به  تا  آمد 
تیم ملی والیبال ایران از نیمه فروردین امسال 
با حضور کادر فنی ایرانی و با هدایت پیمان 
کبری زیر نظر پائز و لئوناردو آغاز شد و موتا پائز  ا
سرمربی برزیلی- فرانسوی از پنجم اردیبهشت 
با حضور در تهران هدایت تمرینات را به دست 
گرفت و مارسلو مربی بدنساز تیم ملی والیبال 
ایران نیز روز دوشنبه با ورود به تهران به کادر 
فنی تیم ملی پیوست. لئوناردو دیگر مربی برزیلی 
تیم ملی والیبال نیز صبح روز شنبه وارد تهران 
شد و از دیروز به جمع کادر فنی تیم ملی والیبال 
ایران برای شرکت در مسابقات لیگ ملت های 
والیبال ۲۰۲4 پیوست. بدین ترتیب ترکیب کادر 
فنی تیم ملی والیبال ایران در تهران کامل شد و 
تمرینات تیم ملی با جدیت و تمرکز بیشتری در 
سالن والیبال مجموعه ورزشی آزادی پیگیری 

خواهد شد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال می گوید با توجه 
گردان نکونام مسیر  به شرایط جدول و وضعیت آبی پوشان، شا
هموارتری برای قهرمانی در لیگ بیست وسوم دارند. صادق 
کتور اظهار داشت:  ورمزیار درباره توقف استقلال در تبریز مقابل ترا
بهترین اتفاق حفظ صدرنشینی استقلال در جدول بود. هر دو 
کتور بعد از تغییرات  تیم با ذهنیت نباختن وارد زمین شدند. ترا
کادرفنی اش شرایط بهتری پیدا کرد و نمی خواست در خانه  بازنده 
باشد. با توجه به اینکه پرسپولیس و سپاهان هم در این هفته با 
هم بازی داشتند، استقلال با عِلم به این موضوع که ممکن است 
کتور ابتدا به فکر نباختن  پرسپولیس ۳ امتیاز را نگیرد، در بازی با ترا
گر فرصتی پیش می آمد و به برتری هم می رسید که نتیجه   بود و ا
ایده آل آبی پوشان رقم می خورد. بازیکن پیشین استقلال در پاسخ 
به این سؤال که در فاصله 5 هفته تا پایان لیگ شانس قهرمانی 
استقلال چقدر است؟ تصریح کرد: برای قهرمانی همه چیز دست 
خود استقلال است و مسیر تیم جواد نکونام نسبت به پرسپولیس 
هموارتر است. استقلال با توجه به اختلاف یک امتیازی  در صدر 
گر بازی های پیش روی خودش را با پیروزی پشت سر  جدول ا
بگذارد قهرمان می شود، هر چند بازی مقابل تیم هایی مثل فولاد 
و نساجی که در پایین جدول قرار دارند و برای سقوط نکردن بازی 

ک است.  می کنند، خیلی خطرنا

بیــنالمــلل
   کیلیان امباپه که چند ماه پیش به طور رسمی به اعلام 
باشگاه پاری سن ژرمن رساند که تمایلی برای تمدید یک ساله 
 PSG قراردادش ندارد و در پایان فصل جاری به عنوان بازیکن آزاد از
جدا خواهد شد، به نظر می رسد در حال فراهم سازی مقدمات 
حضورش در رئال مادرید است. باشگاه رئال مادرید که پیش از 
این در تابستان  های ۲۰۲۲ و ۲۰۲۳ به ترتیب با ارائه پیشنهادهایی به 

ارزش ۲۰۰ میلیون یورو و 1۲۰ میلیون یورو تلاش های 
ناموفقی برای به خدمت گرفتن ستاره فرانسوی 

داشته  پاری سن ژرمن 
است، گفته می شود این 
بار برای رسیدن به توافق 
فاصله  امباپه  با  نهایی 

چندانی ندارد.    رسانه اسپانیایی 
کیلیان امباپه  که  »ووزپوپولی« خبر داده 

می خواهد خانه مجلل سرخیو راموس در 
مادرید را خریداری کند و در این خصوص با 
مستقیم  ارتباط  در  خود  پیشین  هم تیمی  
که  است. خانه مدافع پیشین رئال مادرید 
ارزش آن 18 میلیون یورو تخمین زده شده، در 

منطقه مورالخا و در شمال شهر مادرید واقع 
شده است که به والده بباس )محل تمرین 
رئال مادرید( نزدیک است. پیش از این 
فابریتزیو رومانو خبرنگار سرشناس ایتالیایی 
و کارشناس نقل وانتقالات فوتبال اروپا خبر 
داده بود که کیلیان امباپه ۲4 ساله در حال 

انتقالش به رئال  کردن جزئیات  نهایی 
مادرید در تابستان پیش رو است و  در 

این تیم اسپانیایی دستمزدی معادل 
دستمزد وینیسیوس جونیور و جود 

بلینگام دریافت خواهد کرد.

: مهشید اشتری دختر پینگ پنگ باز

آتیلا حجازی: فقط استقلال، بدون پس وپیش! 

مهشید اشتری در مورد آمادگی تیم زنان 
ایران برای حضور در رقابت های انتخابی 
المپیک پاریس در منطقه آسیای میانه گفت: 
شاید برخی بگویند شانس ما با کشورهای 
 5۰ کسب سهمیه المپیک 5۰- دیگر برای 
8۰ درصد  اما من معتقدم احتمال  است 
می توانیم سهمیه را بگیریم. مسابقات تنیس 
روی میز انتخابی المپیک در منطقه آسیای 
میانه از ۲8 اردیبهشت ماه برگزار می شود و 
در پایان رقابت ها تنها فرد قهرمان سهمیه 
کسب می کند.  در  المپیک ۲۰۲4 پاریس را 
بخش زنان ندا شهسواری و مهشید اشتری 
از ایران اعزام می شوند تا برای کسب این 

سهمیه تلاش کنند. تا به حال ندا شهسواری 
موفق شده دو بار این سهمیه را از آن خود 
کند.   مهشید اشتری در مورد شرایط آمادگی 
گفت:  خود و اردوهای تیم ملی به ایسنا 
اردوی تیم ملی از سوم اردیبهشت ماه آغاز 
شده است و قبل از آن هم در مسابقات 
لبنان،  عربستان، آلمان و چک شرکت کردم. 
اردوی فعلی هم تا زمان اعزام ادامه دارد. در 
حال حاضر شرایط خوب است و تمریناتمان 
را دنبال می کنیم اما همه چیز به روز مسابقه 
این حال تمام تلاشمان  با  بستگی دارد. 

که در انتخابی المپیک به اوج  را می کنیم 
آمادگی برسیم. او با بیان اینکه انگیزه زیادی 
کید  تا دارم،  المپیک  سهمیه  کسب  برای 
این  در  بار فرصت حضور  کرد: شاید یک 
مسابقات را داشته باشم چون نمی دانم 
چهار یا هشت سال دیگر چه می شود. وقتی 
الان چنین موقعیتی پیش آمده تمام انگیزه 
و هدفم را می گذارم. من و خانم شهسواری 
هر دو انگیزه داریم. خانم شهسواری دو بار 
که  به المپیک رفته و برایش افتخار است 
برای سومین بار برود. برای من هم افتخار 

است که اولین حضورم را تجربه کنم. اشتری 
ادامه داد: خیلی امید دارم که امسال سهمیه 
برای ایران است اما فرقی نمی کند من بگیرم 
بگویند  برخی  شاید  شهسواری.  خانم  یا 
شانس ما با کشورهای دیگر 5۰، 5۰ است اما 
معتقدم احتمال 8۰ درصد می توانیم سهمیه 
را بگیریم. مهم این است که زنان تنیس روی 
کنش به  میز ایران سهمیه را بگیرد. او در وا
اینکه امسال نسبت به سال های گذشته به 
مسابقات بیشتری اعزام شده است،  بیان 
کرد: همه این مسابقات را با هزینه شخصی 
رفتم. شروع کارم از 6 ماه قبل و هدفم از اعزام 

هم انتخابی المپیک بود.

آتیلا حجازی سرپرست تیم فوتبال استقلال 
در اولین روز حضورش در تمرین آبی پوشان با 

خبرنگاران صحبت کرد. 
   حضور مجدد

آتیلا حجازی در حاشیه تمرین روز جمعه 
استقلال که با حضور هواداران و اصحاب رسانه 
که  ممونم  خیلی  داشت:  اظهار  شد،  برگزار 
تشریف آوردید و تشکر ویژه از هواداران بسیار 
خوب استقلال دارم. این تشکر به خاطر حضور 
امروزشان نیست، بلکه به خاطر حضور و حمایت 
همه جانبه آنها از ابتدای فصل است. امیدواریم 
که در پایان فصل به آن جایگاهی که دلخواه 
کنیم. وی در مورد  عزیزان است دست پیدا 
حضور دوباره در استقلال و قبول سمت سرپرستی 
آبی پوشان عنوان کرد: نمی توانم بگویم صحبت 
کرده بودیم اما چون از قبل یک صحبت ها و 
زمزمه هایی مبنی بر آمدن من بود؛ در نهایت 
تماس گرفته شد. من در ایران حضور نداشتم اما 
بلافاصله برای حضور در استقلال، تیم محبوب 
دوران بچگی ام و تیم پدرم، بی درنگ آمدم، 

چون دوست داشتم خدمتی هر چند کوچک 
به این باشگاه بکنم و خیلی خوشحالم که اینجا 

حضور دارم. 
   تغییر مدیریتی 

سرپرست تیم فوتبال استقلال در پاسخ به این 
سوال که تغییر کادر مدیریتی آبی پوشان را چطور 
ارزیابی می کند، گفت: اصلاً نمی خواهم درباره 
گذشته صحبت کنم. دید ما رو به آینده است. 
تمام کسانی که برای استقلال زحمت کشیدند 
و تلاش کردند، جا دارد از آنها تشکر شود اما الان 
فقط نیاز به آرامش داریم. نیاز به تمرکز داریم، 
چون وضعیت، وضعیت حساسی است. امیدوارم 
که بچه ها با تمرکز بالا بتوانند ادامه بازی ها را با 

موفقیت پشت سر بگذارند. 
   آخرین دیدار 

حجازی راجع به آخرین دیدار استقلال در 
لیگ برتر که باید در ورزشگاه پاس قوامین و 
بدون هوادار برگزار شود، تصریح کرد: فوتبال با 
گر زیباست. اینکه یک بازی هوادار بیاید،  تماشا
یک بازی هوادار نیاید، نمی شود. آخرین بازی، 

حساس ترین مسابقه است. طبیعتاً با وجود اینکه 
میزبان نیستیم، باز هم باید از حداقل حضور 
هواداران برخورددار باشیم. امیدوارم تمهیداتی 

اندیشیده شود که اتفاقاتی در این باره بیفتد. 
   وضعیت مالی 

حجازی درباره وضعیت مالی استقلال عنوان 
کرد: با بازیکنان صحبت کرده ایم و به آنها این 
آرامش را داده ایم که ان شاءا... اتفاقات بهتری 
خواهد افتاد که تمرکز بچه ها فقط روی مستطیل 
سبز باشد. کارهای مدیریتی را مدیریت باشگاه 
انجام خواهد داد. امیدواریم زمینه ای فراهم شود 
که باشگاه در مورد مسائل مالی هیچ وقت مشکلی 
گران  نداشته باشد. وی راجع به تشویق تماشا
از ابتدای ورودش به کمپ تمرینی شادروان 
حجازی، گفت: واقعاً نمی دانم چطور تشکر کنم. 
از دیروز که نظرات را نگاه می کردم از این همه 
حمایت لذت بردم. امیدوارم که از تیم استقلال هم 
این حمایت انجام شود، چرا که از ابتدای فصل با 
هرگونه نداری و کمبودی، این هواداران بزرگ ترین 

پشتوانه ما هستند و نیاز به حضورشان هست. 

   سابقه 
سرپرست تیم فوتبال استقلال در مورد اینکه 
چند سال قبل هم در کادر فنی آبی پوشان حضور 
داشت، عنوان کرد: من در سال 1۳9۰ به عنوان 
مربی اینجا فعالیت می کردم. به هر حال فوتبال 
پیشرفت می کند و مسلماً الان هم پیشرفت هایی 
دیده می شود، اما برای تیمی که داعیه قهرمانی 
در آسیا را دارد، خیلی بیشتر از این ها می خواهیم 
و این اتفاق با حضور هلدینگ خیلج فارس و 
شخص آقای شهریاری صد درصد امکان پذیر 
است. حجازی راجع به تغییر نام استقلال و افزوده 
شدن پسوند خلیج فارس به نام این تیم، اظهار 
لانیا اسپور ترکیه وقتی  داشت: برای مثال در آ
باشگاه زیر نظر هواپیمایی رفت، اسم آن شرکت را 
پیشوند یا پسوند نام باشگاه گذاشتند. یک بار زیر 
نظر شرکت نفتی می رود، باز هم نام آن را پیشوند 
یا پسوند نام تیم می گذارند؛ اما در ایران چندان 
مرسوم نیست. امیدوارم »استقلال« که از قدیم به 
این نام مرسوم بوده، با همین نام و بدون پیشوند 

و پسوند بماند. 

سپاهان  ضد فوتبال  بازی کرد 

دیدار تیم  پرسپولیس مقابل سپاهان در هفته بیست وپنجم 
لیگ برتر فوتبال، با تساوی به پایان رسید.  این بازی چنگی به 
دل نزد و یکی از بی کیفیت ترین بازی های لیگ را شاهد بودیم. 
قدیم وقتی می گفتند در زمین بجنگید یعنی با تمام توان بدوید و 
گل بزنید نه اینکه همدیگر را بزنید.  رقابت پرسپولیس و سپاهان 
به ال کلاسیکوی فوتبال ایران معروف است و این ۲ تیم همیشه 
رقابت های جذابی مقابل هم به نمایش می گذاشتند، اما این بار 
ما را ناامید کردند. نمی توان نکات فنی این بازی را گفت چرا که یا 
نصف بازی درگیری بود یا توپ وسط زمین در جریان بود. ترابی، 
کریم و اورونوف مثل همیشه خوب بودند و تلاششان را کردند. 
در آن سو هم بازیکنان سپاهان بیشتر از اینکه دنبال بازی کردن 
باشند وقت بازی را تلف کردند. در کل این چیزی نبود که ما به 
دنبال آن بودیم.  اوسمار در چند هفته باقی مانده لیگ باید 
بیشتر خودش را نشان بدهد و این سبک بازی اصلاً خوب نیست 
و قطعاً با این وضعیت به جایی نخواهیم رسید. استراتژی خاصی 
در این بازی نداشتیم و همین که نباختیم باید خدا را شکر کنیم. 
عالیشاه کمی بی تجربگی کرد و نباید در بازی روانی رقیب گرفتار 
می شد. بعد از اخراج عالیشاه تمرکز بازیکنان بسیار پایین آمد و 
همین موضوع باعث شد تا پایان بازی تحت فشار باشند. خط 
دفاعی پرسپولیس خوب کار کرد و به خوبی کناره ها را پوشش 
دادند؛ به آن ها حق می دهم کمی درگیر استرس قبل بازی شدند 
که روی کیفیت بازی آن ها تاثیر گذاشت.  اوسمار باید استراتژی 
تیمش را تغییر دهد چون با این وضعیت مقابل تیم های سطح 
پایین هم به مشکل برخواهیم خورد. نساجی تیم خیلی خوبی 
است و در قائمشهر با آن طرفداران پرشور و محترمشان چالش 
بزرگی برای پرسپولیس خواهند بود. باید حواسمان به حواشی 
دیدار با سپاهان باشد و مدیریت باشگاه در همین مقطع پرونده 
آن را ببندد. به بانوان توهین کردند؟ بی خود کرده هرکس این 
گر هواداران خودمان هم اینکار را می کردند من  کار را کرده حتی ا
حرفم را می زدم و مایی که ادعا می کنیم و حرف از فوتبال حرفه ای 
می زنیم نباید این اتفاقات را رقم بزنیم. آن هوادار مگر ناموس 
خودش به ورزشگاه نمی آید؟ چرا باید چنین اتفاقاتی را رقم بزنند. 
قطعاً مشکل از جای دیگری است و عواملی که باید جلوگیری 
می کردند، نکردند و این اتفاقات افتاد.  امیدوارم کادرفنی تدبیری 
، اختلاف  بیندیشند و سبک بازی را تغییر دهند. یک امتیاز
کتور بازی دشواری  زیادی نیست، اما استقلال بعد از بازی با ترا
در لیگ ندارد و ما نسبت به آن ها کار سخت تری خواهیم داشت. 
مهاجمان پرسپولیس توانمند هستند و در کار های هجومی 
گر به خوبی رهبری شوند هیچ  و گلزنی پتانسیل بالایی دارند و ا

تیمی نمی تواند مقابل آنها قد علم کند. 

اسماعیلحلالی
کارشناسفوتبال

سهمیهالمپیکپاریسبهایرانمیرسد

اتفاق زیبا وقتی همه حواس شان به الفاظ رکیک بود

قبل از جلسه پنجم شیمی درمانی! 


